



## Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 20:e november 2023 kl. 17:15

**Plats:** Styret, Lindholmen

### Närvarande:

Ordförande: Linus Fäldt [LF]  
Vice ordförande: Douglas Van Leeuwen [DVL]  
SAMO: Lovisa Flodman [LoF]  
Utbildningsansvarig: Einar Oldberg [EO]  
Arbetsmarknadsansvarig: Alexander Nybäck [AN]  
Informationsansvarig: Evelina Svensson [ES]

### Föredragande:

#### Formalia

#### §1. Mötets öppnande

Linus Fäldt förklarar mötet öppnat kl. 17:16

[LF]

#### §2. Val av justeringsperson

Mötet väljer Lovisa Flodman till justeringsperson

[LF]

#### §3. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

[LF]

#### §4. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen

[LF]

#### §5. Föregående protokoll (231103)

Mötet godkänner föregående protokoll [231103]

[ES]

#### Informationsfrågor

#### §6. Meddelanden

[LF]

##### a. Ordförande

*Planerat (med vice) och genomfört teambuilding för styrelsen. Svarat på mail och fört diskussioner kring H6 skidresa. Börjat planera sektionens möte. Varit på KU och PA möte. Fortsatt dagligt arbete.*

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



- b. *Vice ordförande* [DvL]  
Har haft möte med aspkommittéerna och Valberedningen för att kolla läget med aspningen samt förbereda inför inval. Har gjort städgrupper tillsammans med vice i Sjö styret för att fortsatt försöka styra upp städsituationen ytterligare. Varit med på PA-möte med NollK där en genomgång av mottagningen gjordes och PA verkade nöjda. Hjälpt SAMO med att hålla intervjuer med de sökande till JämH. Fortsatt dagligt arbete.
- c. *Ekonomiansvarig* [LE]  
*Medverkar ej på mötet*
- d. *SAMO* [LoF]  
Satt ihop ett JämH med 5 personer, inklusive mig själv. Ska få hjälp av Isabelle från förra årets JämH med uppstart av verksamheten. Varit på SU 3 där vi fick träffa kuratorerna på skolan och de höll en utbildning i att "hålla svåra samtal". Samtal med studenter.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AN]  
Har haft möte med Harm efter mässan. Fortsatt dagligt arbete.
- f. *Utbildningsansvarig* [EO]  
Varit på programråd för EPI, hållit diskussionskväll och påbörjat arbetet för att ta fram verksamhetspunkter till SnH, utdelning av kursutvärderingspriser, varit på UU (relevanta saker: inriktningsbeslutet försenat, åsiktsdokumentet ska revideras). Börjat lägga underlag för en öppen diskussion med PA gällande H6 skidresa, fortsatt dagligt arbete.
- g. *Informationsansvarig* [ES]  
Påbörjat skitviktigt för lp 2 lv 5-8. Varit på team-buildning och

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



hjälp till med att hålla intervjuer för JämH. Fortsatt dagligt arbete.

*Beslutsfrågor*

[LF]

**§7. Miljöpolicy**

Beslut:

- Mötet beslutar att i stora drag använda Chalmers studentkårs miljöpolicy. Douglas lyfter detta på kommande Kofot.

[LF]

**§8. DM**

Beslut:

- Mötet beslutar att DM får ta del av Styrets adobe-konto, men arbete inför det samarbetet måste göras innan kontot kan tilldelas till dem.
- Linus tar vidare ekonomifrågan till Linnéa då hon inte kunde närvara på dagens möte.
- Angående sökningen till DM så beslutar mötet att de får börja med den efter aspningen i LP3.
- Linus bokar in ett möte med DM för att förklara allt som diskuterats på styrelsemötet angående punkten.

[LF]

**§9. Nomineringar av IRR:er**

Beslut:

- Mötet beslutar att tillfråga Albin Hazard och även leta vidare ifall vi hittar fler studenter som kan vara relevanta att nominera.

[LF]

**§10. Kontorsmaterial**

Linnéa vill köpa in kontorsmaterial. Mötet diskuterar vad vi vill köpa in, men inga beslut tas då Linnéa inte medverkar på mötet. Mötet beslutar om att det ska ske en inventering innan inköp av nytt material.

[LF]

**§11. Lindholmsfestivalen**

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



Mötet beslutar om att boka in ett möte med Lindholmsfestivalen där diskussioner om Lindholmsfestivalens framtid ska ske och där ett beslut ska tas ifall Lindholmsfestivalen ska finnas kvar eller inte. Yrkandet ska sedan tas upp på sektionens möte 2 den 7:e december.

[LF]

#### Diskussionsfrågor

#### §12. Medarbetarsamtal

Alla medlemmar i styret ska boka in ett medarbetarsamtal med Linus innan läsperioden är slut.

[LF]

#### §13. Student Voice

Dålig framförhållning som bör förbättras till kommande liknande arrangemang. Dock, väldigt bra engagemang och många svar.

[LF]

#### §14. Container

Vi har containern mellan kl. 8:00-15:00 den 1 december. Alla trasiga skåp töms den 30 november och slängs den 1 december. Sektionen har blivit informerad om detta.

[LF]

#### §15. Städning arkivet

Linus och Linnéa ska städa ut all gammal bokföring. Mötet diskuterar även om att städa och rensa inne i slottet någon dag.

Evelina yrkar för en paus 19:03

Mötet startar igen 19:23

[LF]

#### §16. Halvårsrapport

Alla medlemmar ska fylla i halvårsrapporten senast 3:e december.

[LF]

#### §17. Enkäter under Mottagningen

Mötet diskuterar om att kommittéer inte ska använda enkäter för försäljning av biljetter till arrangemang. Mötet diskuterar om att PR:a nymbleenkäten i Jupiters entré i framtiden för att öka engagemanget.

[LF]

#### §18. Droopys DetektivByrHå

Mötet diskuterar kring Droopys DetektivByrHås motion inför

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)



sektionsmöte 2 och återkopplar med punkter som de bör specificera.

#### Formalia

#### §19. Övriga frågor

Lovisa: Vart är samtalet med Karin Bylund? Vad handlade det om, behöver vi förbereda oss?

Svar: Är vid Chalmers Johanneberg och ingen förberedelse krävs.

Evelina: Secret Santa?

Svar: Vi lottar efter mötet.

Evelina: Mejlet från Darya om webinarium

Svar: Evelina har fått mejl vidarebefordrat om detta.

Douglas: Fråga om inspelning av hembesök

Svar: Vi ser det som en onödig grej för det som är relevant att veta bör finns att läsa i anteckningar. En inspelning kan vara känsligt och kännas pressat, aspar som vill säga nej kanske inte vågar göra det. Juridiskt sett är det ok så länge de fått ett ja från aspen och om kommittén följer GDPR, men det är något vi inte känner är nödvändigt eller relevant för ändamålet.

Douglas: Krockande arrangemang 13/12

Svar: Douglas ska ha ett möte med SkHål och Rustet för att försöka hjälpa dem med att flytta ett av arren, men detta är inget Styret bestämmer.

#### §20. Nästa möte (231205)

#### §21. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

#### §22. Mötets avslutande

Linus förklarar mötet avslutat kl. 20:08

Linus Fäldt

Mötesordförande (Linus Fäldt)

Evelina Svensson

Sekreterare (Evelina Svensson)

Lovisa Flodman

Justeringsperson (Lovisa Flodman)